

Porządek obrad:

1. Bezpieczeństwo publiczne na terenie gminy – Informacja Komendanta Policji.
2. Regulamin świetlic wiejskich.
3. Sprawy bieżące.
4. Sprawy mieszkaniowe.

Ad. 1

Komendant Komisariatu Policji w Sobótce Piotr Krzysztoń przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Sobótka.

Burmistrz MiG Mirosław Jarosz zaznaczył, że oczywiście każdy może mieć inne odczucia, ale generalnie obywatele Gminy Sobótka czują się bezpieczni i jest to niewątpliwie zasługą ciężkiej pracy policji. Zwrócił uwagę na potrzebę patroli.

Komendant Komisariatu Policji w Sobótce Piotr Krzysztoń dodał, że prowadzą rozmowy z Komendantem Miejskim w tej sprawie. Dodał, że cała Komenda Miejska liczy 1760 policjantów, a wolnych wakatów jest 260.

Przewodnicząca Komisji Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że mieszkańcy Rogowa Sobóckiego występowali do Starostwa Powiatowego we Wrocławiu o zamontowanie progów zwalniających i otrzymali odpowiedź, że odchodzi się od montażu progów, a większy nacisk ma być kładziony na patrole.

Komendant Komisariatu Policji w Sobótce Piotr Krzysztoń poinformował, że także pisali pismo o progi zwalniające na wysokości szkoły i kościoła i również otrzymali odpowiedź negatywną. Dodał, że nieprawdą jest, że odchodzi się od progów zwalniających.

Radna Iwona Czyż zapytała, czy brak obowiązującego regulaminu na placu zabaw powoduje, że policjanci nie mogą wyciągać konsekwencji od młodzieży, która zachowuje się tam nieodpowiednio? Zapytała, czy jest coś takiego jak „cisza nocna” na placu zabaw po godz. 22?

Komendant Komisariatu Policji w Sobótce Piotr Krzysztoń powiedział, że „cisza nocna” obowiązuje wszędzie i tak naprawdę nie dotyczy ona jedynie psa na wsi. Dodał, że jeżeli obowiązuje regulamin to zawsze łatwiej jest poprosić o opuszczenie terenu. Zaznaczył, że jeżeli chodzi o naruszenie „ciszy nocnej” to zawsze musi być osoba zgłaszająca, której to przeszkadza.

Radny Rafał Kotwica zapytał, co z imprezami plenerowymi organizowanymi przez wieś?

Komendant Komisariatu Policji w Sobótce Piotr Krzysztoń powiedział, że jeżeli taka impreza plenerowa zostanie do nich zgłoszona, a oprócz tego mieszkańcy poprzez plakaty zostaną poinformowani o tym, że będzie impreza, z muzyką i ewentualnie np. fajerwerkami to sytuacja wygląda zupełnie inaczej.

Mieszkaniec Sulistrowic powiedział, że ma uwagę dotyczącą zalewu, gdzie w okresie letnim, w weekendy przyjeżdża mnóstwo osób, samochody są zaparkowane praktycznie wszędzie i ciężko jest nawet przejść, nie mówiąc już o przejechaniu. Poinformował, że wyjeżdżając z ulicy Wichrowej w Sulistrowicach i skręcając w lewo w ul. Chrobrego od wielu lat właściciel baru stawia swoje auto na jezdni. Zaznaczył, że zgłaszali to na policję, ale niewiele można było zrobić, ponieważ nie ma tam zakazu, a czasami w tym miejscu, aż trudno się minąć. Dodał, że pisali w sprawie tej drogi także do powiatu, ale również nie przyniosło to żadnych rezultatów.

Burmistrz Mirosław Jarosz powiedział, że problem z parkowaniem w weekendy nad zalewem jest mu znany, ale nie jest w stanie natychmiast rozwiązać problemu, który istnieje od lat. Dodał, że pracują nad tym, aby powstały parkingi i są w kontakcie z innymi instytucjami. Poinformował, że w przyszłym sezonie teren samego zalewu będzie również bardziej zagospodarowany.

Komendant Komisariatu Policji w Sobótce Piotr Krzysztoń powiedział, że poprosi dzielnicowego o rozmowę z właścicielem wspomnianego baru w sprawie zaparkowanego samochodu.

Radny Rafał Kotwica odnosząc się do mieszkańca Sulistrowic powiedział, że należy

pamiętać, że są mieszkańcy, którzy są zadowoleni z zalewu.

Przewodnicząca Komisji Danuta Szczęch-Drozd podziękowała Komendantowi za przybycie. Dodała, że są wdzięczni policji za ich pracę. Powiedziała, że ubiegłej zimy mieli sytuację z osobą bezdomną i reakcja dzielnicowego była natychmiastowa.

Radna Lidia Sączawa podkreśliła ogromną wagę pogadank policjantów z dziećmi w szkole na temat różnych zagrożeń.

Ad. 2 0:49

Przewodnicząca Komisji Danuta Szczęch-Drozd zapytała czy istnieje konieczność wprowadzenia na naszym terenie regulaminu korzystania z świetlic wiejskich i jak ta sprawa jest uregulowana w innych gminach?

Pani Ewa Pigóra odpowiedziała, że praktycznie we wszystkich ościennych gminach już od jakiegoś czasu są takie regulaminy.

Radna Lidia Sączawa zapytała, w jaki sposób zostanie rozwiązana kwestia ogrzewania np. w Świątnikach? Dodała, że do tej pory gmina w niewielkim stopniu była obciążona remontem, bo wszystko wykonywali mieszkańcy. Powiedziała, że podstawowe pytanie, jakie zadają mieszkańcy to czy zarobione pieniądze będą mogli później wykorzystać do zakupu sprzętu? Powiedziała, że ze środków Koła Gospodyń Wiejskich zakupili patelnie, naczynia do gotowania zakupiono ze środków pochodzących ze składek, ale mają jeszcze wiele innych potrzeb.

Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler-Łeńska wyjaśniła, że podjęcie regulaminu jest niezbędne, ponieważ muszą zostać określone jasne zasady, na jakich obiekty te są wynajmowane i za ile. Dodała, że wsie posiadają fundusz sołecki i są gminy, które przeznaczają część tych środków na bieżące utrzymanie świetlic. Zaznaczyła, że na chwilę obecną sytuacja wygląda tak, że świetlice są wynajmowane, a gmina ponosi koszty związane z ich utrzymaniem. Poinformowała, że propozycja gminy jest taka, aby przyjąć regulamin, ustalić Zarządzeniem Burmistrza obowiązujące w tym zakresie stawki i część środków pochodzących z wynajmu będzie przekazywana na bieżące utrzymanie świetlic, a reszta będzie wracała do mieszkańców np. na doposażenie świetlic. Zaznaczyła, że są gminy, gdzie oprócz kosztów wynajmu należy pokryć jeszcze koszty liczników, a u nas gmina bierze to już na siebie. Zaznaczyła, że należy również pamiętać o tym, że 23% kwoty z wynajmu musimy odprowadzić i dopiero pozostała kwota pozostaje do podziału.

Burmistrz MiG Mirosław Jarosz powiedział, że musi być jeden regulamin, który będzie obowiązywał wszędzie. Dodał, że nie stać nas na to, aby gmina pokrywała wszystkie wydatki ponoszone na świetlicach w związku z wynajmami.

Radna Lidia Sączawa powiedziała, że tego typu regulamin powinien być punkt po punkcie omówiony z mieszkańcami. Dodała, że może uda się przesunąć ten temat w czasie, aby przedstawić go mieszkańcom.

Pani Ewa Pigóra poinformowała, że treść regulaminu została 2 tygodnie temu przesłana wszystkim sołtysom, a kilka dni później odbyło się spotkanie z sołtysami, na którym mogli zgłaszać uwagi do zapisów zawartych w regulaminie.

Radny Rafał Kotwica powiedział, że sołtysi też mają swoje obowiązki i czasem nie są w stanie w ciągu 5 dni przyjść do gminy, bo potrzebują więcej czasu.

Radna Iwona Czyż powiedziała, że projekt regulaminu otrzymali po sesji, a wystarczyło rozdać go kilka godzin wcześniej, na spotkaniu sołtysów, gdzie było ich znacznie więcej. Dodała, że w czwartek otrzymali informację, że w poniedziałek mają zjawić się na spotkaniu, a tak jak już zostało to powiedziane nie są w stanie w tak krótkim czasie poinformować o regulaminie mieszkańców. Poinformowała, że zależy im na rozgraniczeniu kosztów względem mieszkańców, którzy angażują się w życie wsi. Zaznaczyła, że takich osób nie ma wielu. Dodała, że są również Koła Gospodyń Wiejskich, które angażują swoje środki na świetlice i nie wyobraża sobie, że później miałyby za nią płacić.

Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler-Łeńska wyjaśniła, że Koło Gospodyń Wiejskich może wystąpić o użyczenie.

Pani Ewa Pigóra zaznaczyła, że Rada ma w swojej kompetencji podjęcie jedynie regulaminu, natomiast stawki zostaną określone zarządzeniem Burmistrza. Dodała, że do samego regulaminu nie zgłoszono żadnych uwag.

Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że świetlice w Kątach Wrocławskich, czy

Kobierzycach, do których się porównujemy zostały wybudowane typowo ze środków gminnych, a u nas świetlice są remontowane w większości ze środków funduszu sołeckiego, gdzie w pracę włączali się mieszkańcy. Dodał, że jest za tym, aby regulamin został wprowadzony, ale środki powinny wracać do danej wsi, nawet we wspomnianych 50% i musi to zostać zapisane w uchwale.

Burmistrz MiG Mirosław Jarosz zwracając się do Radnych powiedział, że mogą nawet ustalić, że nie będzie żadnych opłat, tylko gmina będzie za wszystko płaciła, ale prosi, aby zastanowić się, co powiedzą 12 tys. mieszkańców, którzy przyjdą i powiedzą, że nie ma wody. Zaaapelował o rozważenie. Zaznaczył, że fundusz sołecki to również w dużej części środki z gminy.

Radna Iwona Czyż powiedziała, że ona również jest za wprowadzeniem regulaminu, ale na temat wysokości opłat i zwolnień niektórych osób (np. na wniosek sołtysa) należy jeszcze rozmawiać.

Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler-Łeńska powiedziała, że Burmistrz zawsze może podjąć decyzję o nieodpłatnym użyczeniu świetlicy.

Radny Rafał Kotwica powiedział, że jest za tym, aby opłaty były, ponieważ jednak podczas wynajmu zużywa się prąd, woda, ale nie może być tak, że osoba, która cały czas angażuje się w życie wsi i jest na każde zawołanie do pomocy zapłaci tyle samo, co osoba, która nic dla wsi nie robi. Dodał, że sołtys musi mieć prawo decydowania, kto płaci więcej, a kto mniej.

Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler-Łeńska powiedziała, że w zarządzeniu Burmistrza jedna jest stawka dla mieszkańców gminy, a inna dla mieszkańców spoza gminy, ale są sytuacje szczególne, kiedy mowa jest o zwolnieniu przedmiotowym.

Przewodnicząca Komisji Danuta Szczęch-Drozd powiedziała, że niewątpliwie regulamin musi być, ponieważ nie może być tak jak do tej pory, że pieniądze przechodzą z ręki do ręki, ale projekt zakłada, że wszystkie środki z wynajmu trafiają do gminy i mają obawy, że jeżeli w uchwale nie znajdzie się zapis, że część środków po odjęciu kosztów wraca na wieś to w przyszłości środki te wcale do nich nie wrócą. Zapytała, jaka jest możliwość wprowadzenia zapisu, że te środki wrócą na wieś w formie subkonta?

Pani Ewa Pigóra powiedziała, że nie ma możliwości zawierania takich zapisów w uchwale, dlatego potrzebne jest nawet oddzielne zarządzenie określające stawki.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG wyjaśniła, że w innych gminach jest to również umowa partnerska (np. środki uzyskane od stycznia do czerwca są dochodem gminy, a w lipcu lub sierpniu w zależności od sesji zwiększają wydatki na świetlicę, następnie środki, które uzyskają od lipca do listopada, a o grudniowych trzeba pamiętać w nowym budżecie). Dodała, że tworzenie subkont to dodatkowe opłaty, ale w programie księgowym tworzy się osobne konta na dochody poszczególnych miejscowości.

Przewodnicząca Komisji Danuta Szczęch-Drozd powiedziała, że umowa partnerska nie ma żadnej mocy prawnej.

Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że zmieni się kadencja i ustalenia nie będą już aktualne.

Radna Iwona Czyż zapytała o zapisy § 8 ust. 3 umowy najmu dotyczące dokumentacji HACCP?

Pani Ewa Pigóra wyjaśniła, że są to wytyczne, które mówią o tym, jak powinna być przygotowywana i wydawana żywność w publicznych placówkach.

Radna Iwona Czyż powiedziała, że żadna z naszych świetlic nie spełnia takich wymogów.

Pani Ewa Pigóra wyjaśniła, że nie możemy nieuregulować zapisu, który wynika z prawa i przetrzucać tej odpowiedzialności na sołtysa lub gminę.

Radna Iwona Czyż powiedziała, że nie możemy stosować procedur HACCAP w obiektach, które nie są objęte HACCAP.

Pan Grzegorz Dutka Radca Prawny wyjaśnił, że regulamin ma być uniwersalny do wszystkich tego typu obiektów i jeżeli jakiś obiekt nie spełnia określonych wytycznych to się ich w tym przypadku nie stosuje.

Radna Iwona Czyż powiedziała, że skoro żadna świetlica nie spełnia tego wymogu to zapis nie dotyczy żadnej i uważa, że taka adnotacja również powinna zostać wprowadzona, że wówczas ten punkt nie ma zastosowania.

Przewodnicząca Komisji Danuta Szczęch-Drozd powiedziała, że sołtysi muszą zostać poinformowani o ustaleniach, że 50% wypracowanych dochodów wróci do nich. Dodała, że

trzeba im również wyjaśnić, na jakiej zasadzie będą mogli te środki wydatkować. Zapytała, jaka jest różnica między wynajmem, a użyczeniem?

Pani Aleksandra Bąkowska wyjaśniła, że użyczenie jest formą bezpłatną.

Przewodnicząca Komisji Danuta Szczęch-Drozd zapytała, kiedy to może być stosowane?

Pan Jakub Zawada wyjaśnił, że to zawarte jest w treści uchwały.

Radny Rafał Kotwica zapytał, czy nieodpłatne użyczenie dotyczy również Koła Gospodyń Wiejskich i OSP?

Pani Ewa Pigóra odpowiedziała, że tak.

Radny Grzegorz Chrzan zapytał, czy można w uchwale wprowadzić zapis dotyczący przekazywania części środków na rzecz wsi?

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG odpowiedziała, że nie. Zaznaczyła, że to nie jest tak, że świetlice utrzymują się z funduszu sołeckiego, ponieważ na przestrzeni roku z budżetu gminy wydatkowane są również inne środki i nie są one małe.

Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że o przeznaczeniu funduszu sołeckiego decydują mieszkańcy, a jeżeli usłyszą, że mają płacić za świetlicę to nie zgodzą się na przeznaczanie na nią jakichkolwiek środków. Dodał, że chce się zabrać kolejne środki z wsi, a wystarczy zobaczyć ile środków jest inwestowanych w mieście.

Pan Jakub Zawada powiedział, że biorąc pod uwagę budżet inwestycyjny, dzielony jest on po równo pomiędzy miasto i wieś.

Radny Rafał Kotwica zaznaczył, że miasto stanowi określony obszar, a reszta terenu gminy to miejscowości wiejskie. Dodał, że przy opłatach powinny być wskazane widełki i to sołtys powinien decydować o ich wysokości w zależności od zaangażowania osoby w życie wsi.

Pani Ewa Pigóra zapytała, jak wówczas przy kontroli będą tłumaczyli to, że jedna osoba płaci mniej, a druga więcej? Dodała, że musi być jasny regulamin, a odstępstwem będzie wniosek sołtysa lub mieszkańca o zwolnienie z danej opłaty.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG wyjaśniła, że za pomniejszanie dochodów gminy grozi dyscyplina finansów publicznych. Dodała, że zwolnień może dokonać Burmistrz, ponieważ to on jest zarządcą całego majątku.

Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że jego zdaniem stawki są zbyt wysokie.

Pani Ewa Pigóra wyjaśniła, że po rozmowie z sołtysami stawki wskazane w zarządzeniu zostały nieco obniżone.

Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler-Łeńska zaznaczyła, że jeżeli dane zarządzenie się nie sprawdzi to zawsze można je zmienić. Dodała, że regulamin konsultowany jest z Radnymi i Sołtysami, ale nie będzie konsultowany z mieszkańcami, ponieważ nie wymaga on konsultacji społecznych.

Radna Iwona Czyż powiedziała, że dla nich ważne jest zdanie mieszkańców, ponieważ oni żyją wśród tych osób.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG powiedziała, że regulamin musi zacząć obowiązywać od stycznia.

Przesunięto termin opiniowania projektu uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania i udostępniania świetlic wiejskich i chat grillowych w Gminie Sobótka na komisję w miesiącu listopadzie.

Przewodnicząca Komisji Danuta Szczęch-Drozd poprosiła o przekazanie sołtysom informacji, aby przedyskutowali tę sprawę z mieszkańcami lub Radami Sołeckimi w zależności od swojego uznania.

Pani Ewa Pigóra powiedziała, że napisze do sołtysów wiadomość, że do końca października jest czas na przedyskutowanie z mieszkańcami treści zapisów projektu uchwały. Dodała, że prześle im również jeszcze raz projekt uchwały i zarządzenia.

Radna Iwona Czyż poprosiła, aby rozważyć jeszcze wysokość opłaty przy chacie grillowej. Odnosząc się do spotkania z mieszkańcami zaznaczyła, że będzie to spotkanie typowo informacyjne, na którym poinformują mieszkańców o zapisach regulaminu i stawek określonych w zarządzeniu. Dodała, że nie będą zbierać już żadnych uwag do tych projektów.

Ad. 3

Pani Aleksandra Bąkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy

w miejscowości Sobótka w okolicy ul. Rzemieślniczej (propozycje Twórcza, Szewska, Kotlarska).

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała nazwę ulicy: Szewska.

Pani Aleksandra Bąkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sulistrowice (propozycje: Krajobrazowa, Jagodowa, Aroniowa).

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała nazwę ulicy: Aroniowa.

Pani Joanna Buda poinformowała, że 4 OSP z terenu Gminy Sobótka złożyły wnioski do WFOŚiGW na zakup specjalistycznego sprzętu służącego zapobieganiu, likwidacji lub ograniczaniu skutków nadzwyczajnych zagrożeń dla środowiska występujących na terenie Gminy Sobótka. Poinformowała, że całość zadania będzie kosztowała 78.721,16 zł (wysokość dotacji 70.600 zł, brakująca kwota 8.121,16 zł). Dodała, że środki na dotację mają pokrycie w planie finansowym na 2019 r.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wnioski OSP.

Pan Tomasz Miela poinformował, że Minister Finansów podniósł górne granice stawek o 1,8% i my również o tyle podnieśliśmy stawki. Dodał, że podwyżki nie są duże i wynoszą około 2-3 gr., ale docelowo do budżetu wpłynie 200 tys. zł więcej.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Pan Tomasz Miela poinformował, że opłata miejscowa została podwyższona o 5 gr. i będzie wynosił 2,31 zł

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłaty miejscowej

Pan Tomasz Miela poinformował, że opłata od posiadania psa ulega zwiększeniu z 52 zł na 54 zł. Dodał, że w tym przypadku stawka maksymalna wynosi 125 zł.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.

Pan Tomasz Miela poinformował, że w przypadku opłaty targowej wzrost wynosi 2 zł na każdej stawce, ponieważ opłata ta nie była zmieniana od 2016 r.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłaty targowej.

Pan Jakub Zawada przedstawił projekty uchwał w sprawie Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Michałowice, Strachów, Olbrachtowice i Kryształowice. Zaznaczył, że podjęcie tych uchwał jest niezbędne, aby sołectwa te w przyszłości mogły się ubiegać o środki zewnętrzne.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 4 przedstawione projekty uchwał.

Pan Jakub Zawada poinformował, że po raz kolejny powraca z projektem uchwały w sprawie stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych publicznych. Dodał, że niestety okazało się, że nie możemy w uchwale wprowadzić zwolnień dla inwestycji prowadzonych przez gminę, ponieważ to wynika samo z siebie, że gmina sobie nie płaci. Poinformował, że zgodnie z wnioskiem z poprzedniej komisji przygotowano stawki na poziomie 50% i 90% stawek maksymalnych. Dodał, że jego zdaniem powinniśmy podnieść stawki do 90%, ponieważ my również płacimy innym wysokie stawki.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała podwyższenie stawek do 90% stawek maksymalnych.

Radna Lidia Sączawa poinformowała, że 29 października 2019 r. o godz. 16:00 wybierają się, aby zobaczyć nowy gabinet terapeutyczny Pani A.P. Dodała, że dzięki obniżonej przez gminę stawce osoba ta wyremontowała zrujnowany lokal i powstał piękny gabinet terapeutyczny.

Przewodnicząca Komisji Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że już kilkakrotnie zgłaszała konieczność uzupełnienia asfaltu na ul. Bocznej 7 w Rogowie Sobóckim.

Pani Magdalena Sączawa-Szwedowska Skarbnik MiG powiedziała, że na razie nie ma na to szans, ponieważ wydatki zostały zablokowane.

Pan Jakub Zawada wyjaśnił, że dziura ta jest wynikiem prac ZGKiM „Śleża”.

Przewodnicząca Komisji Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że na wylocie ul. Młynarskiej na ul. Wrocławską cały czas stoi woda i niezbędne jest wykonanie odwodnienia. Poinformowała, że wieś zaplanowała zakup kosza na boisko. Zapytała, czy jest szansa, aby był on opróżniany przez gminę?

Pan Jakub Zawada zaznaczył, że będą to kolejne koszty.

Pani Magdalena Sączawa-Szwedowska Skarbnik MiG powiedziała, że w chwili obecnej dokładamy do śmieci już 700 tys. zł. Dodała, że w 2018 r. zapłacono 4.800 zł za śmieci na świetlicach.

Radna Lidia Sączawa w imieniu dzieci ze szkoły w Świątnikach poprosiła o przypilnowanie sprawy projektu placu zabaw, ponieważ mają już przygotowany wniosek.

Radny Rafał Kotwica zapytał, czy zagrożony jest termin wykonania drogi w Księginicach Małych?

Pan Jakub Zawada odpowiedział, że tak. Dodał, że wyścig pojedzie inną trasą.

Radna Marzena Podeszwa w imieniu rodziców zapytała czy istnieje możliwość przesunięcia ze względu na bezpieczeństwo pasów przy ul. Jana Pawła bliżej.

Pan Jakub Zawada powiedział, że możemy wnioskować do Starostwa o zmianę organizacji ruchu. Dodał, że jeszcze jedno przejście mogłoby również zostać zrobione wcześniej, na wysokości ul. Piwnej.

Ad. 4

Sprawy mieszkaniowe – protokół ZGKiM „Śleża”.

Protokołowała

Rekś
Agata Rekś

Przewodnicząca Komisji

D. Drozd
Danuta Szczęch - Drozd